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4/2017. (I. 18.) határozat az Izotóp Tájékoztató El lenőrző Társulástól 2017. évre megítélt 
támogatás felosztásának jóváhagyásáról 
5/2017. (I. 18.) határozat a „KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16 Csatlakoztatási konstrukció az 
önkormányzati ASP rendszer országos kiterjesztéséhe z” cím ű pályázaton való indulásról és a 
pályázati kiírásban foglalt követelmények teljesíté sére vonatkozó felhatalmazásról 
6/2017. (I. 18.) határozat a Pénzügyi és Településf ejlesztési Bizottság 2017. évi  munkatervér ől 
7/2017. (I. 18.) határozat a polgármester illetmény éről és költségtérítésér ől 
8/2017. (I. 18.) határozat az alpolgármester tiszte letdíjáról és költségtérítésér ől 
9/2017. (I. 18.) határozat az alpolgármester tiszte letdíjáról és költségtérítésér ől 

 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 2017. január 18-án, szerdán 8:02 órakor kezdődött üléséről. 
 
Jelen vannak: Kollár Sándor    bizottsági elnök 
 Csernákné Szoboszlai Szilvia  bizottsági tag 
 Lebek Péter    bizottsági tag 
 Szántó Veronika   bizottsági tag 
 Kmetty Károly    polgármester 
 Szabó István    alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia   jegyző 
 Kiskuti Petra     aljegyző 
 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 
 Previák András    Gamesz vezető 
 Benedek Éva    képviselő 
 Rohfeld Anita    jegyzőkönyvvezető 
 
Igazoltan távol:  Dékány András    bizottsági tag 
 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok:  
 
Nyílt ülés keretében:  

 
1. A 2016. évi költségvetés módosítása 
2. A 2017. évi ITET támogatás felhasználásának jóváhagyása 
3. Döntés pályázat benyújtásáról 
4. Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság munkarendjének elfogadása 
5. Egyebek 

 
Zárt ülés keretében:  

 
6. Szociális célú lakás bérleti szerződése 
7. Egyebek 

 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a bizottság 4 
fővel van jelen, határozatképes. Dékány András jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen. 
Jegyzőkönyv hitelesítésre Szántó Veronika bizottsági tagot kérem fel, aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfelemeléssel szavazzon.  
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Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő a jegyzőkönyv 
hitelesít őről, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellens zavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 1/2017. (I. 18.) határozata a jegyz őkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2017. január 18-án, 8:02 perckor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítőéül Szántó Veronika 
bizottsági tagot választja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Kiküldött napirendi pontokkal kapcsolatban szeretnék három 
módosításról javaslatot tenni. A nyílt ülés keretében 5. napirendi pontnak javaslom felvenni a 
polgármester és az alpolgármester illetményének elfogadását. Zárt ülés keretén belül pedig a tegnapi 
napon kiküldött az Őrbottyán 5101/1, 5101/2, 5101/3, 5101/4, 5101/5 hrsz-ú ingatlanok ügyét 
szeretném javasolni, hogy vegyük fel, illetve az egyebekben a Veritas Alapítvány megkeresésével 
kapcsolatban szeretném, ha állást foglalnánk. Valakinek van még valami hozzáfűznivalója a napirendi 
pontokhoz? Amennyiben nincs, akkor, aki a módosított napirendeket elfogadja, az kérem, hogy 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő a napirendi pontokról, 
melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszava zattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 2/2017. (I. 18.) határozata a napiren di pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
napirendi pontokat az alábbiak szerint: 

Nyílt ülés keretében:  

1. A 2016. évi költségvetés módosítása 

2. A 2017. évi ITET támogatás felhasználásának jóváhagyása 

3. Döntés pályázat benyújtásáról 

4. Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság munkarendjének elfogadása 

5. A polgármester illetményének és az alpolgármester tiszteletdíjának elfogadása 

6. Egyebek 

Zárt ülés keretében:  

1. Szociális célú lakás bérleti szerződése 

2. Az Őrbottyán 5101/1, 5101/2, 5101/3, 5101/4, 5101/5 hrsz-ú ingatlanok ügye  

3. Egyebek 

 

- elfogadta. 

1. napirendi pont: A 2016. évi költségvetés módosít ása 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel kapcsolatosan? 
Amennyiben nincs, akkor, aki a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet, az 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 3/2017. (I. 18.) számú határozata Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi 
költségvetésér ől szóló 8/2016. (III. 3.) önkormányzati rendelet mó dosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2016. évi költségvetési rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet a képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 

2. napirendi pont: A 2017. évi ITET támogatás felha sználásának jóváhagyása  
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Kmetty Károly polgármester:  Nem működésre, hanem felhalmozásra használnánk fel az ITET 
pénzt, benne van a gazdasági programunkban is és korábban is elhatároztuk azt, hogy település 
biztonsági helyzete érdekében fejleszteni fogjuk a kamerarendszert. 2015. decemberben került 
átadásra a mostani rendszer, ami nem váltotta be azokat az elvárásokat, amit mi szerettünk volna. Ezt 
a pénzt szeretnénk felhasználni arra, hogy egy komplex átfogó kamerarendszert tudjunk kiépíteni. 
Illetve amennyiben lehetőség van rá, akkor közlekedésbiztonsági fejlesztést is szeretnénk, 
sebességmérők kihelyezésével. Én javaslom, hogy ezt egy adott témába használjuk fel, mert az 
elszámolás lényegesen egyszerűbb az ITET-tel, mintha több különböző témát vennénk elő.  

Szántó Veronika bizottsági tag:  Az előző kamerarendszerrel kapcsolatban szó volt arról, hogy 
gyakorlatilag nem ér sokat a jelenlegi rendszerünk. Felvettük a kapcsolatot azokkal, akik ezt 
telepítették és hol tart az ügy? 

Kmetty Károly polgármester:  Felvettük a kapcsolatot, szerettük volna, hogy az legyen, amiért 
fizettünk. A helyzet az, hogy amit az önkormányzat meghatározott feladatot, azt teljesítették, az hogy 
műszaki paramétereiben, minőségében ez a rendszer nem a legjobb, az ügyben ki kell mondanunk 
őszintén, hogy a pénz volt az egyedüli meghatározója annak, hogy elindítsuk ezt az egész történetet. 
Az előzetes megbeszélés során a referenciákból úgy gondoltuk, hogy jó is lesz.  A pályázatot úgy 
fogjuk kiírni az új kamerarendszerre, hogy a potenciális jelentkezőknek meg kell nézniük, hogy ebből 
az első lépcsőből mi az ami használható. Lehet, hogy vannak olyan kamerák, melyek oda, ahol most 
vannak, nem igazán jók, de egy belső, zártabb közösségi tér védelmére viszont alkalmasak. Ez 
feladat lesz, hogy maximálisan ki kell használni a meglévő rendszert.  

Kollár Sándor bizottsági elnök: Mennyit költöttünk első ütemben erre? 

Kmetty Károly polgármester:  9 milliót költöttünk a mostani rendszerre. 

Kollár Sándor bizottsági elnök: És most mennyit költenénk?  

Kmetty Károly polgármester:  Gyakorlatilag a közterület-felügyelettel, rendőrséggel felmértük a 
településen azokat a pontokat, amelyek mindenképpen védelemre szorulnak, kialakult egy koncepció, 
melyhez a felhívást ki fogjuk írni. Elvárás lesz az is, hogy a mostani rendszernek a minél jobb 
felhasználásával egy olyan minőségi rendszer épüljön ki, mint amit a kezdetektől szerettünk volna. 

Kollár Sándor bizottsági elnök: Akkor gyakorlatilag bővítve is lesz. 

Kmetty Károly polgármester: Természetesen, így van. A rendőrség és a közterület-felügyelet is 
részt vett a területek kiválasztásában. Meg vannak adva a koordináták, hogy minden egyes partner, 
aki jelentkezni fog a pályázatra, tudni fogja, hogy hova és mit kell csinálni. Itt gyakorlatilag azért 
lényegesek ezek a pontok, mert a domborzati viszonyok miatt az átjátszás az egyik legsarkalatosabb 
kérdés. Nem szeretnénk bekábelezni az egész települést, mert az horror összeg, mindenféleképpen 
átjátszókra lesz szükség.  

Kollár Sándor bizottsági elnök:  Évek óta beszélünk a határoknál a lassító táblákról, akár a 
benzinkútnál. 

Kmetty Károly polgármester: Szeretném elmondani, hogy kettő tábla terveztetése folyamatban van, 
ezek közútra kerülnének ki. Az AVIA kúttól felfelé a második oszlop és a hartyáni hosszú egyenes 
szakasznál, illetve majd a veres felőli útra is szeretnénk egyet.  

Kollár Sándor bizottsági elnök: Hát ott naponta kétszer bontják el azt a szigetet. 

Kmetty Károly polgármester: Én beszéltem az őrsparancsnokkal, egyetértettünk abban, hogy az 
lassító sziget rossz helyen van. Ennek az átterveztetése, újraengedélyeztetése körülbelül 21 millió Ft 
körüli összeg. Ezzel kapcsolatban mi a közútat bombázni fogjuk. Ugyan a Fő út állami tulajdon, de van 
egy szakasz, ami az önkormányzaté és van olyan mellékút, mint a Bartók Béla, ami állami tulajdonban 
lévő utca. Vannak érdekes dolgok a településen, amikkel küzdünk. Én úgy gondolom, hogy 
mindenképen a közeljövőben kell foglalkoznunk azzal, hogy feljebb kerüljön ez a lassító sziget 
Veresegyház irányába. Az őrsparancsnokkal arról is egyeztettünk, hogy mivel van lehetőség a 
mostani kiépítés miatt arra, hogy a közvilágítási lámpatestek felkerüljenek, ezért ezt a lassító szigetet 
meg tudjuk világítani, talán akkor kevésbé vinnék ki a terelőtáblát. 

Lebek Péter bizottsági tag:  Ezt a kamerarendszert használtuk már valamire?  

Kmetty Károly polgármester:  Igen például nyomon tudtuk követni a kocsinkat, amit elloptak és akkor 
tudtuk, hogy mi történt és, hogy merre mentek. Ez alapján eljutottunk a váchartyáni kamerákig, és 
követni tudtuk, hogy merre mentek vele. Ezek alapján be lehetett azonosítani, hogy mégis milyen 
elkövetői körről és milyen helyről van szó. A játszótéri rongáláskor is hasznos volt. 
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Szántó Veronika bizottsági tag:  Tudom, hogy az előző rendszer kiépítésénél is szerettünk volna 
rendszámfelismerő rendszert, csak nem úgy működik, ahogy mi elvártuk volna. Gondolkodunk az új 
rendszernél rendszámfelismerő rendszerben? 

Kmetty Károly polgármester: A  mostani rendszernél néhány szögből működik. Az új rendszer 
kiépítésénél szeretnénk, ha működőképes lenne, hiszen nagyon sokat segítene.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Szerintem ez egy olyan téma, amire nem szabad sajnálni a 
forrásokat, és ha csinálunk valamit, akkor csináljunk olyat, ami használható is. 

Kmetty Károly polgármester:  Mindenféleképen szeretném a rendőrséget is bevonni, hogy szakmai 
támogatást kapjunk és egy valóban használható rendszer szülessen. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Aki a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a határozati 
javaslatot, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 4/2017. (I. 18.) határozata az Izotóp  Tájékoztató Ellen őrző Társulástól 2017. évre 
megítélt támogatás felosztásának jóváhagyásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Izotóp Tájékoztató Ellenőrző Társulástól 2017. 
évre megítélt támogatást elfogadja és a támogatást az alábbi megbontás szerint hagyja jóvá:  

A támogatás részletezése felhasználási célok szerint: 

Működési támogatás összege: 0 Ft. 

Felhalmozási támogatás összege: 23.696.810 Ft. 

Felhasználási támogatás megnevezése: az önkormányzati térfigyelő 
kamera-rendszer fejlesztése valamint közlekedésbiztonsági eszközök 
beszerzése: 23.696.810 Ft 

Mindösszesen: 23.696.810 Ft 

a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: Döntés pályázat benyújtásáról  

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Ez az ASP pályázat. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Abban a körben van benne a településünk, akik február 1-től adhatja 
be a pályázatot. Kötelező csatlakozni ehhez az ASP rendszerhez. A műszaki iroda dolgozik a 
pályázaton, most már hetek, hónapok óta az informatikusunk bevonásával. 

Kollár Sándor bizottsági elnök:  Ha adnak hozzá forrást akkor az egy korrekt dolog. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Saját forrásból nem is tudnánk fejleszteni, sok programot tartalmaz ez 
a rendszer. 

Szabó István alpolgármester:  Nektek most ettől könnyebb lesz a munkátok? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Nekünk nem lesz könnyebb a munkánk, született egy kormányzati 
döntés, hogy ehhez az ASP rendszerhez minden önkormányzatnak csatlakoznia kell. Központi lesz az 
iktatás, minden itteni dologgal egy központi rendszerre kell csatlakozni. Minden fajta ügytípusnak 
meglesz a nyilvántartási rendszere. Nekünk nagyon meg fogja nehezíteni a dolgunkat., de nincs más 
opciónk, csatlakoznunk kell. 

Kmetty Károly polgármester:  Ha ez jól működne, az nagyon hasznos lenne, hiszen minden egy 
központi rendszeren lenne, minden adat ott lenne felvéve a rendszerbe, ahol az adat születik és nem 
többszörös átvétellel kerülne be az adott rendszerbe. Magával az elvi elképzeléssel én teljesen 
egyetértek. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia jegyz ő: Olyan pályázati kiírással nem találkoztatok, ami a lakossági 
bejelentőrendszerrel kapcsolatos? Én voltam egy előadáson, ami az önkormányzatok működésének 
könnyítéséről szólt és ott szó esett erről a bejelentőrendszerről.  
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Ennek a programnak a neve Epolgi, be kell regisztrálni és onnantól kezdve lehet jelezni, hogy gazos 
területet látott, utca bútorok megrongálását jelzi. Ez a közterület-felügyelők munkáját is segítené, 
lenne egy alkalmazás, amin be tudnák jelenteni, amit a településen látnak. Jók a visszajelzések erről, 
egyre több önkormányzatnál van már ilyen. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Nem tudom, hogy mennyire könnyítené a munkát, esetleg az 
megszűrné, hogy be kell regisztrálni. A közterület-felügyelők telefonja egyfolytában csörög, ilyen 
probléma nincsen, hogy nem jelentik be a lakosok a problémákat, bajukat, mert mindent bejelentenek. 
Pályázatban ilyet még nem láttunk, de ha látsz, akkor majd szólj. 

- Benedek Éva 8:23-kor bejött a terembe. 

Kollár Sándor bizottsági elnök: Aki a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a határozati 
javaslatot, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 5/2017. (I. 18.) határozata a „KÖFOP- 1.2.1-VEKOP-16 Csatlakoztatási konstrukció 
az önkormányzati ASP rendszer országos kiterjesztés éhez” cím ű pályázaton való indulásról és 
a pályázati kiírásban foglalt követelmények teljesí tésére vonatkozó felhatalmazásról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testület megismerte az önkormányzati ASP rendszerről 
szóló 257/2016. (VIII.31.) Kormányrendeletet és a „Csatlakozási konstrukció az önkormányzati ASP 
rendszer Országos kiterjesztéséhez” című, KÖFOP-1.2.1.-VEKOP-16 kódszámú pályázati felhívást és 
úgy döntött, hogy a támogatási kérelmet az alábbi tevékenységek megvalósítására benyújtja: 

� informatikai eszközök (szoftverrel együtt) beszerzése 

� működésfejlesztés és szabályozási keretek kialakítása 

� önkormányzatok elektronikus ügyintézéséhez kapcsolódó feltételek 
kialakítása 

� önkormányzati szakrendszerek adatminőségének javítása, migrációja 

� oktatásokon történő részvétel 

� tesztelés, élesítés 

� projektmenedzsment feladatok ellátása 

� kötelező tájékoztatás, nyilvánosság biztosítása 

A Képviselő-testület felhatalmazza Őrbottyán Város Önkormányzatának polgármesterét, hogy a 
támogatási kérelem pozitív elbírálása esetén a kedvezményezetti kötelezettségeket teljesítse. A 
Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a támogatási kérelmet a pályázati kiírás 
szerinti kötelezően megvalósítandó tartalommal benyújtsa. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

4. napirendi pont: Pénzügyi és Településfejlesztési  bizottság 2017. évi munkatervének  
elfogadása  

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A képviselő testületi munkatervhez képest annyi változás van 
benne, hogy beletettem a Gamesz beszámolóját, hogy a bizottság tárgyalja ezt májusi és novemberi 
ülésre írtam be. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése, kiegészíteni valója? Amennyiben nincs, 
akkor, aki elfogadja a bizottság munkatervét, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testület Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 6/2017. (I. 18.) határozata a Pénzügy i és Településfejlesztési  Bizottság 2017. évi 
munkatervér ől 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága 
az előterjesztés mellékletét képező 2017. évi munkatervét elfogadja.  

Melléklet  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testület Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 6/2017. (I. 18.) határozatához  

Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfe jlesztési Bizottság 2017. évi 
munkaterve 

2017. január 18. szerda  

A 2016. évi költségvetés módosítása  

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: gazdasági vezető 

A Bizottság 2017. évi munkaterve 

Előterjesztő: bizottság elnöke 

2017. február 15. szerda  

Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetése  

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztet ő ügyleteib ől 
eredő fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2018-2 020. évekre 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az alpolgármester 2016. évi beszámolója  

Előterjesztő:    alpolgármester 

Előterjesztés készítője: alpolgármester 

A bizottság 2016. évi beszámolója  

Előterjesztő:    bizottság elnöke 

Előterjesztés készítője: bizottság elnöke 

2017. március 22. szerda  

A 2017. évi közbeszerzési terv elfogadása 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

2017. április 19. szerda  

2017. május 24. szerda  

Zárszámadás Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi gazdálkodásár ól 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Őrbottyán Város Önkormányzata és intézményei 2016. é vi bels ő ellenőrzéséről szóló jelentés 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Beszámoló a helyi adóbevételek alakulásáról 

Előterjesztő:  jegyző 

Előterjesztés készítője: Adócsoport vezetője  
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Az Őrbottyáni GAMESZ tájékoztatója a 2017. évi I. félév  tevékenységér ől 

Előterjesztő: GAMESZ igazgató 

Előterjesztés készítője: GAMESZ igazgató 

2017. június 21. szerda  

2017. szeptember 20. szerda  

2017. október 18. szerda  

2017. november 22. szerda  

Az Őrbottyáni GAMESZ tájékoztatója a 2017. évi II. félé v tevékenységér ől 

Előterjesztő: GAMESZ igazgató 

Előterjesztés készítője: GAMESZ igazgató 

Helyi adórendelet felülvizsgálata 

Előterjesztő: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

Előterjesztés készítője: aljegyző 

2017. december 6. szerda  

A Képvisel ő-testület 2018. évi munkatervének el őkészítése 

Előterjesztő:   polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

2018. évi bels ő ellenőrzési terv jóváhagyása  

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

5. napirendi pont: A polgármester illetményének és az alpolgármester tiszteletdíának  
elfogadása  

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Itt két részről kell tárgyalnunk, az egyik a polgármesteri illetmény. 
Gyakorlatilag született egy törvény, amit az önkormányzatnak végre kell hajtania, attól függetlenül 
szükséges, hogy a képviselő-testület ezt elfogadja. Mozgástere a testületnek nincsen. Van valakinek 
ezzel kapcsolatosan kérdése, kiegészítenivalója? Amennyiben nincs, akkor, aki egyetért az első 
határozati javaslattal, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 7/2017. (I. 18.) határozata a polgárm ester illetményér ől és költségtérítésér ől 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 71. §-ában foglaltaknak megfelelően Őrbottyán 
Város polgármesterének illetményét havi 598.302 forintban állapítja meg. A törvényben foglaltaknak 
megfelelően a polgármester illetményének 15%-ában meghatározott összegű, havi 89.745 Ft 
költségtérítésre jogosult. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A második határozati javaslat az alpolgármester tiszteletdíjáról 
szól, ezzel kapcsolatban gyakorlatilag a jogszabály-módosítás alapján az alpolgármester 
tiszteletdíjának csak maximuma van meghatározva.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Annyiban változott a jogszabály, 2014-ben még úgy volt 
meghatározva az alpolgármester illetménye, tiszteletdíja, hogy társadalmi megbízatású polgármester 
illetményének a 70-90% között kellett megállapítania, ennyi mozgástere volt a képviselő-testületnek. 
Most módosult a jogszabály, már csak a maximum van megállapítva.  
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A társadalmi megbízatású alpolgármester illetményét a társadalmi megbízatású polgármester 
tiszteletdíjának maximum 90%-ban lehet meghatározni. Ennyiben változott a jogszabály. Gyakorlatilag 
az a helyzet is kialakulhat, hogy a testület csökkenti és az illetményt. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A határozati javaslat 70%-ra tesz javaslatot, ami egy 33%-os 
tiszteletdíj emelést jelent. A kérdés az, hogy a testület ebben az irányba szeretne-e elmenni. Van-e 
esetleg más javaslat? Én szeretnék egy 60%-os javaslatot tenni. Ez is növeli a jelenlegi tiszteletdíjat 
tízen valahány százalékkal, én azt gondolom, hogy a 33% településpolitikai szempontból sem lenne 
szerencsés. A 60% esetében a tiszteletdíj olyan 180.000 forintot jelentene. 

Kmetty Károly polgármester:  Annyi kiegészítést had tegyek, hogy természetesen az elfogadott 
összegnél a 15%-os költségtérítés is emelkedik, az egyik húzza maga után a másikat. 

Benedek Éva képvisel ő: Szerintem amennyiben a központi irányítás növeli ezt az összeget 
polgármesternél, akkor növekedjen az alpolgármesteré is és dolgozik annyit, hogy olyan arányban 
emelkedjen az ő fizetése is, mint polgármesteré. Szerintem ő jóval többet tesz a településért, mint az 
eddigi alpolgármesterek, akiket én eddig ismertem. 

Szabó István alpolgármester:  Én azt szeretném megkérdezni, hogy ehhez a központi 
költségvetésből biztosítanak pénzt vagy nekünk kell kigazdálkodni? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Egyenlőre a minimálbéremelést se biztosítják központi 
költségvetésből. Eddig erről sincs információnk. 

Szabó István alpolgármester:  Akkor a polgármester illetményét se biztosítják a központi 
költségvetésből? 

Szántó Veronika bizottsági tag:  Igen, de az kötelező. 

Kmetty Károly polgármester:  Amikor döntött erről a parlament, akkor a sajtótájékoztatón elhangzott, 
hogy attól függ, hogy milyen adóerő képessége van egy önkormányzatnak. Természetesen mind a 
polgármester mind a minimálbéremelésből származó többletköltséget a kormányzat a rászoruló 
településeknél biztosítani fogja, ilyen jelzéseket hallunk. A központi számokból azonban egyenlőre ez 
nem tükröződik. Én azt gondolom, hogy különösképpen ezeknél a közepes nagyságú településeknél, 
ahol adóerő képesség nagyon alacsony, amibe mi is beletartozunk, szerintem meg kell hogy lépjék, 
akár rendkívüli települési támogatásként, mert különben padlóra küldik az önkormányzatokat. Nálunk 
van több olyan munkavállaló, akinél emelni kellett. Én nagyon bízok benne, hogy ezt valahogy helyre 
fogják tenni. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Valaki keresett eddig 161 ezer Ft-ot másvalaki keresett eddig 120 
ezer Ft-ot, aki eddig ennyit kereset annak is fel kellett emelnie 161 ezer Ft-ra, innentől nem csak ezt 
kellene megfinanszírozni, hanem azzal is kezdeni kell valamit, aki  eddig 161 ezer Ft-ot keresett. Ez 
egy hatalmas probléma országos szinten. 

Kmetty Károly polgármester: Teljesen rendben van az, hogy rendezni kell a béreket országos 
szinten, de úgy gondolom, hogy a közszférába sokkal egyszerűbb lett volna, ha a bértáblát teszik 
rendbe. Hosszú- hosszú évek óta az alap dolgokhoz nem nyúltak hozzá. Életpálya modell alapján 
benne lenne az eltöltött idő, a tapasztalat, nem csak az, hogy éppen milyen papírja van az illetőnek. 
Lehet, hogy ezt gyorsabb és egyszerűbb volt megcsinálni, de egy olyan iszonyatos feszültséget 
generált, amit mi is érzékelünk itt az önkormányzaton belül és valami választ kell adni rá.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: A bértáblának gyakorlatilag nincs értelme. A tábla szerint a felsőfokú 
végzettséggel rendelkezőnek is legalább nyolc-tíz éve dolgoznia kell, hogy a minimálbért meghaladja 
a fizetése. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Én tettem módosító javaslatot, aki egyetért azzal, hogy 60%-ban 
legyen meghatározva az alpolgármester tiszteletdíja, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 1 igen 
szavazattal, 2 ellenszavazattal és 1 tartózkodással  nem fogadta el, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 8/2017. (I. 18.) határozata az alpolg ármester tiszteletdíjáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint Őrbottyán Város alpolgármesterének tiszteletdíját a jogszabályban 
meghatározott polgármesteri tiszteletdíj 60%-ában határozza meg a képviselő-testület – nem fogadta 
el. 



8 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Aki az eredeti határozati javaslatot támogatja, az kérem, hogy 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 2 igen 
szavazattal, 1 ellenszavazattal és 1 tartózkodással  nem fogadta el, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 9/2017. (I. 18.) határozata az alpolg ármester tiszteletdíjáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 80. §-ában foglaltaknak megfelelően Őrbottyán 
Város alpolgármesterének tiszteletdíját a jogszabályban meghatározott polgármesteri tiszteletdíj 70%-
ában, havi 209.406 forintban állapítja meg. A törvényben foglaltaknak megfelelően az alpolgármester 
tiszteletdíjának 15%-ában meghatározott összegű, havi 31.411 Ft költségtérítésre jogosult.  

- a képviselő-testületnek nem javasolja elfogadásra. 

6. napirendi pont: Egyebek  

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek mondanivalója? 
Ha nincs akkor a bizottság zárt ülés keretében folytatja a munkát. 

Kollár Sándor a Pénzügyi és Településfejlesztési Bi zottság elnöke a nyílt ülést 8:40 órakor 
bezárta, a bizottság zárt ülés keretében folytatta a munkát. 

 

 

Kollár Sándor Szántó Veronika 

bizottsági elnök bizottsági tag 

 jegyzőkönyv hitelesítő 

  


